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2-3
Soccer Team-Sports-Envy
足球队-体育-羡慕
Adam is the captain of the school soccer team.Our team consists of ten teammates and a coach.The team meets very Sturday afternoon for practice.

亚当是学校足球队队长。我们球队(包含)有十个队员和一个教练。球队(队员)于每个星期六下午集合(相遇)以便天训练。

Adam does not look very bright,but the girls are all over him.I guess that is becatse he is buff and plays well in the game.It is true that he looks great when he plays soccer.

亚当(外表)看来并不是很突出(亮丽)，但女生们都向着(倾心于)他。我(猜)想那是因为他肌肉健壮并且球打的很好。这(倒)是真的，当他踢足球的时候看起来(确实是)很棒。

I would never have gotten into soccer if Adam did not ask me to join their game one afternoon.I fell in love with the game ever since,and now I am on the team.My goal is to become the next team captain.

如果不是有一天的下午亚当约我加入他们的运动，我是不会捲入足球的。从那时候我就爱上了这项运动，现在我是这个球队的队员(我在这个球队上)了，我的目标是成为下一任的球队队长。

I already run faster than everyone else,so I will work on my skills and become the best player.Very soon,I shall be as popular with girls as Adam is.

我原本(已经)就跑得比任何其他人更快，因此我将在技术的方面下点功夫，并且成为最好的球员。很快地，我将会如亚当一样地有女生缘(受女生们的欢迎)了。
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